

自动垛码机垒码机P500型

产品名称	自动垛码机垒码机P500型
公司名称	广州图森机械设备有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	广州市中山大道268号天河广场天威阁
联系电话	86-020/82034215/82034216 15302298233

产品详情

碼垛機p500

袋碼垛機型號p500 型號p500專為低到中等的高速碼垛作業，將處理高達每小時500袋。這種多用途的碼垛機能夠處理的袋子的重量從25到50公斤，提供6個編程袋堆疊配置的範圍。封閉的包引入到p500水平，提升電梯-碼垛機的夾具單元袋和堆棧定義在正確的位置，p500的軟件。

- 6袋堆疊程序 光電控制袋位置 • 預堆疊袋空調 • 托盤尺寸從48 “ × 63-39-31 ”
- 最大。集裝托盤的高度為9至12 • 電壓230/400v 3p 50hz

bag palletizer model p500 designed for low to moderate speed palletizing operations, the model p500 will handle up to 500 bags per hour. this versatile palletizer is capable of handling bags that range in weight from 25 to 50 kg and offers 6 programmed bag stacking configurations. the closed bag is introduced horizontally into the p500 and then lifted by an elevator – the palletizer ’ s gripper unit takes the bag and stacks it in the right position, defined by the p500 ’ s software.

specifications • 6 bag stacking programs • photocells control bag position • pre-stacking bag conditioner • pallet sizes from 48 ” x 63-39-31 ” • max. height of loaded pallet 9 to 12 ’ • voltage 230/400v 3p 50hz